
Junta de Subnormals 
Se'ns ha demanat, a la Junta de Recuperació, que féssim un resum del què 

han sigut les activitats durant l'any. 

Al començament de curs vàrem tenir contacte directe amb la direcció de 
l'escola Verge de Montserrat sobre el progrès dels nostres nens de l'escola. 
Vàrem acordar que durant un any la majoria d'aquests nens es quedarien al 
nostre pöble amb una senyoreta especialitzada que eis donarla classes al mati. 

Cal dir que agraïm molt als Srs. mestres de les escoles nacionals que s'ha-
gin fet càrrec d'aquests nens a les tardes, integrant-se aixi amb eis Companys 
del pöble i ajuntar-los en el curs que els fos possible seguir. 

També s'ha fet, durant el curs, un test mèdie amb alguns nens, eis que 
més dificultáis presentaven, per ajudar aixi a la Srta. Montserrat en la seva 
tasca d'instrucció. 

Podem dir que l'experiència ha estât molt bona, els infants han avançai 
força, els pares están contents i nosaltres també. 

En quant a l'economia, malgrat les dificultats del començament, ho hem 
pogut solucionar gràcies a les ajudes de tot el pöble. S'estan fent les degudes 
gestions, per part de la direcció de les escoles nacionals i Ajuntament, per 
poguer aconseguir una senyoreta a càrrec del Ministeri, que es responsabilitzi 
d'aquesta classe de recuperació. Si aixè fos possible, que sembla que si, ales-
hores les aportacions tornarien a passar a l'escola Verge de Montserrat, de 
Granollers, per les ajudes dels que encara hi van i per tots aquells que ho 
necessitin. 

Per acabar direm que la tómbola ja està en marxa i que, com sempre, 
esperem la vostra collaboració. Gràcies. 
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